

《my weekend英语作文两篇带中文》

my weekend英语作文1

Last weekend, I had a fantastic time with my family.

On Saturday, we went hiking in the nearby mountains. The fresh air and beautiful scenery made us feel relaxed and happy. On Sunday, we visited the local library and borrowed some books. In the evening, we had a family movie night at home.

It was a simple yet delightful weekend, filled with love and joy. I cherish these moments spent with my family and look forward to more wonderful weekends like this.

上周末，我和家人度过了一个美好的时光。

周六，我们去附近的山区徒步。新鲜的空气和美丽的景色让我们感到放松和快乐。周日，我们参观了当地的图书馆并借了一些书。晚上，我们在家举行了一个家庭电影之夜。

这是一个简单却令人愉悦的周末，充满了爱和欢乐。我珍惜与家人共度的这些时光，并期待更多这样的美好周末。

my weekend英语作文2

My weekend was a blend of tranquility and adventure. On Saturday, I jogged in the park, invigorated by dawn's freshness, then bonded over breakfast with family. Later, I delved into a captivating novel, escaping into another world.

Sunday dawned with a hike, where nature's embrace rejuvenated me. The forest's whispers and brook's melody echoed in my heart.

As the weekend ended, I felt refreshed, ready to embrace the week ahead. A brief escape, yet a cherished memory.

周末时光，静谧与冒险交织。周六晨跑于公园，清新晨光中焕发活力，后与家人共享温馨早餐。午后沉浸于引人入胜的小说，遁入异世。

周日徒步自然，林间细语，溪边旋律，心灵得以重生。

周末虽短，却满载清新记忆，迎接新周，我心已备。

